
        

Malmö e-sports styrelse påtalar: 
 
Malmö e-sportcenter 

- Ingenstans att ha eventuella anställda. 
- Omöjligt att ha kvar våra praktikanter och personer på arbetsträning. 
- Ingen öppen verksamhet,varken genom Spontan i stan eller Sh-projekten.  
- Större återkommande evenemang behöver flyttas eller läggas ner. 

 
Föreningen Malmö e-sport 

- Behöver pausa verksamheten och fokusera på att hitta ny verksamhetsyta. 
- De fysiska regelbundna träffarna försvinner, tillbaka till onlineverksamhet 
- Ingenstans att förvara vår utrustning mellan event. 
- Svårare att locka nya medlemmar. 
- Svårt att genomföra verksamhet som är beroende av tung utrustning. 

 
Malmö stad och e-sporten 

- Vi kommer att förlora vår status som förebildstad för den svenska e-sporten. 
- En del ungdomar kommer att ha svårare att nå en organiserad e-sport. Särskilt de i 

socioekonomiskt utsatta områden. 

Micke och Chris lista: Spelens hus hjälpt MES 
- Bidragit med kontakter både bland sponsorer, företag och andra aktörer för att kunna 

genomföra Malmö e-sports verksamhet.’ 
- Öppnat upp för samarbeten med andra organisationer under evenemang och 

liknande. 
- Ekonomiskt stöd i form av utrustning och marknadsföringsmöjligheter 
- Enorm hjälp i införskaffandet av lokal och anställda. Vilket lett till möjligheten att ta 

emot praktikanter, lovarbetare, PRAO-elever och genomföra annan samhällsbärande 
verksamhet. 

- Spelens hus har hjälpt föreningen med rutiner kring anställningar, löneutbetalningar 
och övrig administration. 

- Gemensamt driva frågor och projekt för att främja spel- och e-sportkulturen i Malmö. 
- Gemensamt skapa stora projektansökningar för långsiktiga insatser inom jämlikhet, 

jämställdhet, mångfald och integration. 
 


